
Leczenie Kostka
Cześć! Nie wiem od czego zacząć, więc zacznę od początku.
Kostka adoptowaliśmy w listopadzie 2021 r., decyzja o adopcji
była przemyślana i rozważana przez kilka lat, gdy byliśmy
pewni na milion procent o tym, że adoptujemy pieska
zaczęliśmy procedurę adopcyjną. Po kilku miesiącach i zgodzie
na adopcje pozostało…

Cel zrzutki
2 000 zł

Zeskanuj kod qr aparatem telefonu lub
wejdź pod adres
https://zrzutka.pl/pc3b3c

https://zrzutka.pl/pc3b3c

